
Notulen Algemene Ledenvergadering van Thof Running Maasland 
 

Datum: dinsdag 3 maart 2015 

Locatie: Schietvereniging Maasland, Doelstraat 52 (3155 AJ), Maasland 

 

 

1. Opening, mededelingen en ingekomen stukken 

Ronald van Mil opent de vergadering en heet iedereen welkom bij de Algemene 
Ledenvergadering. 
 
Mededelingen/ingekomen stukken: De Rabo clubkas campagne is van start gegaan. Tijdens 
deze campagne mogen leden van de Rabobank hun stem uitbrengen op verenigingen die zij 
een warm hart toedragen. De stemmen zijn geld waard. Er wordt een oproep gedaan om te 
stemmen op Thof. 
Bankier je wel bij Thof, maar ben je nog geen lid van de Rabobank? Als je nu (gratis) lid wordt 
van de Rabobank kun je volgend jaar wel stemmen. 
 
Er zijn geen agendawijzigingen. 

 

 

2. Vaststelling agenda 

Vooraf gepubliceerd op website. De agenda wordt vastgesteld. 

 

 

3. Notulen ALV februari 2014 

De notulen zijn vooraf gepubliceerd op de website. In de notulen van de ALV van 2014 
stonden nog terugkoppelpunten: 
 

- Nieuwe wedstrijdklok en mat: Vorig jaar is tijdens de ALV gevraagd waarom Thof niet 

investeert in een nieuwe wedstrijdklok en een mat die tijden registreert van lopers (m.b.v. 

een chip op de schoen)? De voor- en nadelen werden vorig jaar kort besproken en het 

bestuur zou het terug laten komen in deze ALV. Het bestuur heeft research gedaan:  

 Er zijn twee grote spelers op Nederlandse markt: MyLaps (vroeger Champion; van die 
gele chips) en tegenwoordig Ipico. Laatstgenoemde is relatief onbekend, maar toch 
ook al gebruikt bij diverse grote wedstrijden (waaronder marathon Londen). Zij 
presenteren zich als kostentechnisch voordelig alternatief van MyLaps. 

 De liteversie van Ipico bestaat uit twee matten van 2,4 meter, een reader om de 
gegevens te registreren plus de benodigde kabels, etc. 
Kosten van deze liteversie bedragen, inclusief BTW, € 7.260. Het elitepakket, met vier 
matten, kost inclusief BTW € 16.335.  
Er zijn geen jaarlijkse (licentie)kosten aan verbonden. 
Tags van andere systemen kan deze niet uitlezen, dus die moeten bijbesteld worden. 
De minimumbestelling is 1.000 stuks. Totaalprijs hiervan is € 3.630. Minimale 
investering van dit systeem is dus € 10.890 (incl BTW). 

 Alternatief 
Alternatief is om een tijdregistratiesysteem te huren. Voor de Midden-Delfland halve 
marathon wordt deze bijvoorbeeld gehuurd bij Olympus ’70; kosten hiervan 
bedragen ca. € 400. 



In ons geval zou deze optie kunnen voor de Groene Oaseloop (feitelijke de enige 
wedstrijd die wij zelfstandig organiseren). 
Voordeel hiervan:  + Automatische registratie bij de finish (bruto-tijd) 
Nadelen hiervan:  - Systeem kan geen netto-tijden produceren. 

- Lopers hebben een chip nodig (kopen/ huren) of komen niet 
in de uitslag.  
- De Groene Oaseloop levert ons financieel niets op; voor 
deze kostenpost moeten wij dan opdraaien óf de prijs 
verhogen. 

Met de goedkeuring van de aanwezige leden is besloten om hier niets mee te doen en blijft 
de tijdregistratie bij de Groene Oaseloop handmatig. 

 

- Wedstrijdklok: De huidige wedstrijdklok is voor een APK naar de klokkenmaker geweest. 
Voor € 175 (excl. BTW) kan deze er weer 10 jaar tegenaan.  

 

- Geluidsapparatuur: is vorig jaar aangeschaft (binnen het beschikbaar gestelde budget) en al 

herhaaldelijk gebruikt afgelopen jaar. 

 

- Thof-shirts: worden meer gedragen bij wedstrijden. Dit komt mede door de Thof-competitie, 

welke een initiatief is van Frans Plieger en Ron Veldhoen.  

 

Er zijn geen vragen over de notulen van de ALV van 2014. De notulen worden vastgesteld. 

 

 

4. Jaarverslag 2014 

Deze is vooraf gepubliceerd op website.  

Het bestuur licht nogmaals toe wat ‘Thof extra’ inhoudt: Dit zijn extraatjes na de trainingen. 

Dit is niet ter ere van de verjaardag van Thof, maar meer als extra voor de leden en voor de 

sporthal-uitbuiter.  

Over het jaarverslag 2014 worden geen vragen gesteld; deze wordt vastgesteld.  

 

 

5. Bestuur (wijzigingen) 

Statutair aftredend en herkiesbaar:  
o Helma Vermeer (Penningmeester) 
o Nancy de Kok (Secretaris) 

Ze zijn beiden herkozen en blijven nog minstens twee jaar in het bestuur.  
 

6. Terugkoppeling Commissies (mutaties, plannen, evt. data) 
Trainers (Ron) 

- De trainersgroep is uitgebreid met Tamara, Ellen en Roel.   

- De C-groep is op dinsdag vaak erg groot. Om de veiligheid te kunnen waarborgen zal deze 
loopgroep in twee gedeeld worden wanneer er meer dan 20 lopers zijn. Op dinsdag  is er dus 
een extra trainer beschikbaar, die alleen ingezet wordt als dat nodig is. De twee C-groepen 
zijn gelijk qua niveau en zullen dezelfde afstand en hetzelfde tempo lopen.  

- Het startersproject begint op 21 april. Ron trekt het project, maar de reguliere trainers 
draaien hier ook in mee.  



- Thof-competitie: dit is dit jaar nieuw opgezet en stimuleert het meedoen aan wedstrijden. 
Suggesties/opmerkingen van leden voor wat betreft de competitie zijn altijd welkom. Schiet 
gerust een trainer aan of stuur een mailtje naar Thof Running.  
 
PR (Carline) 

- Edwin van Kersbergen is lid geworden van de PR. Hij ontwerpt kaarten, uitnodigingen, enz.  

- De artikelen in de krant doen het goed. Alle ingezonden stukken worden geplaatst door de 
redactie van de krant.  

- Op Twitter heeft Thof 158 volgers. Op Facebook gaat dit richting de 200. Er is dus een groot 
bereik. Door de Thof-competitie worden er nu nog meer foto’s geüpload. Je kunt ook op 
Facebook komen zonder account.  

- Plannen voor 2015 zijn: de promotie van het startersproject, de rubriek ‘Achter de schermen’ 
wordt verder uitgewerkt, de Thoffie (vakantieselfie) komt er weer, er wordt ook weer een 
clinic georganiseerd. Suggesties voor deze clinic zijn welkom via: pr@thofrunning.nl 

- Carline roept een-ieder op om vooral artikelen op eigen initiatief in te sturen naar de PR!  
 

Midden-Delfland Halve marathon (Ad) 
De editie van 2015 is goed verlopen.  
Op de Beatrixlaan reden tussen de lopers auto’s op het parcours. Omdat dit gevaarlijk is, 
wordt binnen de organisatie van de Midden-Delfland halve marathon besproken om volgend 
jaar eventueel het parcours te wijzigen. Er zou dan na het Hertenkamp rechtdoor gelopen 
worden en via de Huis te Veldelaan en de Langetaam naar ’s Herenstraat gelopen worden. De 
gemeente zal hiervoor eerst toestemming moeten geven.  

 
Groene Oaseloop (Cora)  
De route blijft zoals die altijd al was. Dit jaar valt de Groene Oaseloop op maandag 27 april.  
Angeli heeft aangegeven dat dit het laatste jaar is dat ze deel uitmaakt van de Oaseloop-
commissie. Cora doet een oproep: ‘Wie wil er aansluiten bij de commissie en dit jaar al 
meedraaien?’ Aanmelden kan bij Ronald of Cora 

 
Trainingsweekend 
Er is geen trainingsweekend dit jaar.  

 
Evenementencommissie  
Vanwege het jubileum van Thof zal de jubileumcommissie dit jaar enkele evenementen 
organiseren. Hierdoor beperkt de evenementencommissie zich tot de dropping en, 
bijvoorbeeld, de Loop met Smaak.   

 
Triatlon (Helma) 
Linda is gestopt met het organiseren van de triatlon. Wilma maakt nu deel uit van de 
commissie (samen met Helma). 
Op zaterdag 11 juli is de triatlon. Voor de mensen die op deze dag het zwemonderdeel niet 
willen doen, is er goed nieuws: dit jaar zal er misschien ook een run-bike-run georganiseerd 
worden. Dit kan alleen wanneer hiervoor minimaal 10 deelnemers zijn.  

 
Het instellen van nieuwe commissies is een bevoegdheid van de algemene ledenvergadering. 
Met het voorstel van het bestuur om de commissie Lief en leed en de Jubileumcommissie in 
het leven te roepen stemt de ALV in. 

 
Lief en leed: 
Aafje en Wilma zitten in deze commissie. De eerste kaarten zijn inmiddels de deur uit. 

mailto:pr@thofrunning.nl


‘Ken je iemand die een kaartje verdient/kan gebruiken? Gebruik de button op de site om 
diegene aan te melden.’ 

 
Jubileumcommissie 
Deze commissie bestaat uit Sanne, Patricia, Diana, Helma en Theo. 

- Op 23 mei 2015 is er een Thof-uitje met de bus naar Amsterdam. Wat er daar gaat gebeuren 
is nog een verrassing, maar een ieder moet wel zijn hardloopkleding meenemen.  

- Van 15 t/m 18 september organiseert de commissie een Thof-Marathonloop: Elke avond zal 
er een route van ± 10 km gelopen worden, zodat na 4 avonden een totale afstand van 42,2 
km gehaald is. Nadat op vrijdagavond 18 september de laatste afstand is gelopen, is er 
aansluitend een prijsuitreiking en een spetterende feestavond. 
  
Edwin, Aafje en Diane krijgen een aardigheidje, omdat ze zijn toegetreden tot een commissie. 
Linda krijgt een bedankje voor haar inzet de afgelopen jaren in de triatlon-commissie.  
 

 

7. Vaststelling activiteitenkalender 2015 (gepubliceerd op website) 
Ron heeft aangegeven te stoppen met de organisatie van de Maaslandse estafetteloop. Er 
doen dit jaar 9 teams mee aan de Maaslandloop, slechts 1 hiervan is een Thofteam. De 
deelnemers hieraan hebben al veel te doen en kunnen de estafetteloop niet organiseren. ‘Is 
er iemand die het leuk vindt om deze loop te organiseren?’ Aanmelden kan bij Ronald.  

 Naschrift: inmiddels hebben Petra Sluijter en, toch, Ron Veldhoen zich 
aangemeld om de Maaslandse estafetteloop te organiseren. 

 
De Thof vrijwilligerslunch is het afgelopen jaar voor het eerst georganiseerd. Het was een 
succes. Het bestuur heeft gemerkt dat er vrijwilligers zijn die zich actief inzetten voor Thof, 
maar zich toch niet durven op te geven. Gêne is niet nodig, iedereen is welkom, ook al heb je 
maar een kleine taak binnen de vereniging.  

 
De activiteitenkalender is vastgesteld.  
 

 
8. Financieel jaarverslag 2014 door Helma Vermeer (Penningmeester) 
 Het jaarverslag is uitgedeeld op de ALV. Er zijn geen vragen of opmerkingen. 
 
 
9. Verslag door kascommissie (Salvatore) 

Salvatore vertelt dat er bij de controle een rekening miste, maar dat Helma deze diezelfde 
avond nog heeft doorgemaild. Alles was verder in orde. 
De jaarrekening 2014 wordt vastgesteld.  

 
 
10. Vacature Kascommissie  

Margret Breeman heeft twee jaar deel uitgemaakt van de kascommissie en zal daarom 
aftreden. Margret wordt bedankt voor haar inzet. Fred Vermeer heeft zich spontaan 
aangemeld om haar plaats in te nemen. De aanwezige leden hebben geen bezwaar. De 
kascommissie bestaat nu uit Salvatore Dessi en Fred Vermeer.  
 

 
11. Begroting verenigingsjaar 2015 (Helma) 

De begroting is uitgedeeld op de ALV. Helma licht enkele zaken toe: 



- De startersgroep van 2015 wordt geschat op 15 leden. 

- Er is voor dit jaar een extra trainer begroot voor de C groep. 

- De kosten voor het Thoffeest zijn gebaseerd op de kosten van het vorige jubileumfeest (5 
jaar geleden). 

- Het ledenaantal blijft stabiel. 
 

 Arthur stelt een vraag over de hoge kosten van de feestweek; Fred (Vermeer) sluit 
zich aan bij deze vraag: ‘Waarom zou Thof het eigen vermogen halveren ten behoeve 
van het jubileum? Moet er niet een buffer zijn, zodat er bij onvoorziene zaken niet het 
risico gelopen wordt dat de vereniging failliet gaat?’  

Het bestuur geeft aan dat Thof weinig risico loopt, omdat er geen sprake is van een eigen 
accommodatie o.i.d. Het grootste deel van de kosten is variabel en kan aangepast 
worden als het ledenaantal onverwachts sterk terugloopt. 
Het bestuur geeft aan dat er daarnaast altijd een buffer is van € 5000. Deze is jaren 
geleden vastgesteld als ondergrens en blijft behouden. Vanaf het vorige jubileum (5 jaar 
geleden) is er gespaard voor dit jubileumfeest. Dit gespaarde budget wordt uitgegeven bij 
de jubileum-evenementen. Het is dus een soort reservering/spaarpotje. Komende jaren 
wordt er weer gespaard voor het volgende jubileum. Voorgesteld wordt om dit 
spaarbedrag in de jaren voorafgaand aan een jubileumjaar inzichtelijk te maken in de 
begroting van dat jaar. 

 
De leden gaan akkoord en de begroting 2015 wordt vastgesteld.  

 

 

12. Rondvraag 
Ad van Marrewijk heeft een vraag over de aansprakelijkheidsverzekering van Thof. ‘Is die er 
voor georganiseerde activiteiten?’ Het bestuur geeft aan dat deze er is, maar dat deze nog 
eens onder de loep zal genomen zal worden.  

 
 
13. Sluiting 

Iedereen wordt bedankt voor de aanwezigheid. De schietvereniging wordt bedankt voor de 
gastvrijheid. De vergadering wordt gesloten om 20.28 uur en iedereen wordt uitgenodigd 
nog een drankje te nemen. 


